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Godzina otwarcia: 9°2• 

Protokół Nr IV /2018 
z IV sesji Rady Miejskiej w Łebie 

z dnia 31.01.2019 r. 

Obrady IV sesji Rady Miejskiej w Łebie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady 
Magdalena Wójcicka, witając wszystkich przybyłych na sesję. 
Na podstawie listy obecności stwierdziła, iż na 15 radnych w sesji uczestniczy 14 radnych, co 
stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały. Ustalenia sesji 
są więc prawomocne. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż porządek obrad dzisiejszej sesji został przesłany na 
piśmie wszystkim radnym i zapytała, czy ktoś z obecnych chciałby zgłosić propozycje do 
przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff zgłosił wniosek Komisji 
w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 
Nr XI/130/2015 Rady Miejskiej w Łebie z dnia 30 listopada 2015r. w sprawie ustalenia 
wysokości stawek opłaty targowej, zasad ustalania i poboru oraz terminów jej płatności 
i ogłoszenia przez Burmistrza Miasta naboru na inkasenta opłaty targowej. 

Przewodnicząca Rady Magdalena Wójcicka poddała pod głosowanie wniosek Komisji 
Gospodarki i Budżetu w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
zmiany uchwały Nr XI/130/2015 Rady Miejskiej w Łebie z dnia 30 listopada 2015r. 
w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty targowej, zasad ustalania i poboru oraz 
terminów jej płatności i ogłoszenia przez Burmistrza Miasta naboru na inkasenta opłaty 
targowej. 

Rada ww. wniosek Komisji przyjęła przy 8 głosach „za", 4 głosach przeciw i 2 głosach 
wstrzymujących się. 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższym wnioskiem stanowi załącznik Nr 1 
do niniejszego protokołu. 

Innych wniosków o zmianę ustalonego porządku obrad nie zgłoszono. 

W związku z tym Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż porządek obrad dzisiejszej sesji po 
zmianach jest następujący: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z III sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
s. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na 

Fundusz Wsparcia Morskiego Oddziału Straży Granicznej w Gdańsku. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na 

Fundusz Wsparcia dla Policji. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Łeby na rok 
2019: 
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a) odczytanie projektu uchwały, 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
c) przedstawienie zbiorczej opinii Komisji Gospodarki i Budżetu i wniosków 
pozostałych Komisji, 
d) odczytanie autopoprawki Burmistrza Miasta Łeby do opinii Komisji Gospodarki 
i Budżetu i wniosków pozostałych Komisji, 
e) dyskusja, 
f) głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Miejskiej Łeba na lata 2019-2029: 
a) odczytanie projektu uchwały, 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
c) przedstawienie zbiorczej opinii Komisji Gospodarki i Budżetu i wniosków 
pozostałych Komisji, 
d) odczytanie autopoprawki Burmistrza Miasta Łeby do opinii Komisji Gospodarki 
i Budżetu i wniosków pozostałych Komisji, 
e) dyskusja, 
f) głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej na rok 2019. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Turystyki i Ochrony Środowiska na rok 2019. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Gospodarki i Budżetu na rok 2019. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji na rok 2019. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 
nieruchomości gruntowej - działki numer 712/5, położonej w Łebie, obręb 1. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę 
Miejską Łeba prawa własności nieruchomości stanowiącej działkę nr 25/1, położonej 
w Łebie, obręb 1. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet oraz 
zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Łebie. 

16. Sprawozdanie z wykonania uchwał rady i informacja z prac Burmistrza Miasta Łeby. 
17. Wnioski i oświadczenia radnych. 
18. Zamknięcie sesji. 

Porządek obrad po zmianach Rada przyjęła przy 14 głosach „za", O głosach przeciw, 
O głosach wstrzymujących. 
Protokół głosowania imiennego radnych w sprawie przyjęcia porządku obrad stanowi 
załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.3 

Przewodnicząca Rady Pani Magdalena Wójcicka zaproponowała przyjęcie protokołu z III 
sesji Rady Miejskiej w Łebie bez odczytywania. 
Protokół był wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad w celu zapoznania się 
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z nim przez radnych. 

Protokół z III sesji Rady Miejskiej w Łebie radni przyjęli bez poprawek przy 14 głosach "za", 
O głosach przeciw i O głosach wstrzymujących. 
Protokół głosowania imiennego radnych w sprawie przyjęcia protokołu z III sesji Rady 
Miejskiej w Łebie z dnia 28.12.2018 r. stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.4 

Interpelacje i zapytania radnych - nie zgłoszono. 

Ad.pkt.5 

Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz 
Wsparcia Morskiego Oddziału Straży Granicznej w Gdańsku. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej pani Teresa Trojanowicz, 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Morskiego Oddziału 
Straży Granicznej w Gdańsku. 

Radni uchwałę Nr IV /26/2019 ww. sprawie przyjęli przy 13 głosach „za", 1 głosie „przeciw" 
i O głosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 4 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz 
Wsparcia dla Policji. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
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uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej pani Teresa Trojanowicz, 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 

Negatywną opinie do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Gospodarki 
i Budżetu pan Emil Dettlaff. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia dla Policji. 

Radni uchwałę Nr IV/27/2019 ww. sprawie przyjęli przy 10 głosach „za", 2 głosach 
„przeciw" i 2 głosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.7 

Przewodnicząca Rady Miejskiej pani Magdalena Wójcicka powitała przybyłych na sesję 
uczniów klas ósmych Szkoły Podstawowej w Łebie wraz z opiekunami i poprosiła Burmistrza 
Miasta Łeby o zabranie głosu. 

Burmistrz Miasta Łeby pan Andrzej Strzechmiński zapoznał uczniów z założeniami projektu 
budżetu miasta Łeby na rok 2019 wraz z planowanymi inwestycjami, w szczególności 
wskazał jaki jest plan dochodów i wydatków budżetu. 

Następnie przystąpiono do Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
miasta Łeby na rok 2019: 

..,.. odczytanie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Jan Kużownik odczytał projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu miasta Łeby na rok 2019 . 

..,.. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Jan Kużownik odczytał uchwałę Nr 169/gl 20/P/ 1/18 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 26 listopada 20 l 8r. 
w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Łeba na 2019 rok oraz 
możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu. 

Treść ww. uchwały stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu . 

..,.. przedstawienie zbiorczej opinii Komisji Gospodarki i Budżetu i wniosków pozostałych 
Komisji. 
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Przewodnicząca Rady pani Magdalena Wójcicka poprosiła Przewodniczącego Komisji 
Gospodarki i Budżetu o odczytanie zbiorczej opinii Komisji do projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu miasta Łeby na rok 2019 i Przewodniczących pozostałych Komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Pan Emil Dettlaff odczytał zbiorczą opinię 
Komisji Rady informując, po analizie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Łeby na rok 2019 Komisja wnioskuje: 
I. o zwiększenie przychodów budżetu w 2019 r. z tytułu wolnych środków o kwotę 110.000,
zł. 
2. o zwiększenie dochodów budżetu w rozdziale 85121 § 2710 - o kwotę 204.000,- zł -
tytułem zawartego porozumienia z Gminą Wicko na realizację zadania nocnej opieki 
zdrowotnej dla mieszkańców obu gmin, 
3. o zwiększenie dochodów budżetu w rozdziale 70005 § 0770 

·
o kwotę 422.000,- zł tytułem 

sprzedaży majątku, 
4. o ujęcie w wydatkach budżetu (rozdz.63095 § 4150) kwoty 165.000,- zł. z przeznaczeniem 
na wniesienie dopłat do spółki komunalnej „Port Jachtowy w Łebie". W/w Spółka zwróciła 
się do Burmistrza Miasta Łeby z wnioskiem o wniesienie dopłat na pokrycie wkładu 
własnego (50%) do zakupu sprzętu do czyszczenia plaż (ciągnik+ urządzenie). Planuje się 
uzyskanie dofinansowania na pozostałą wartość ze środków unijnych, w ramach operacji 
prowadzonych przez Lokalną Grupę Działania „Dorzecze Łeby". W /w przedsięwzięcie 
znalazło się na 4 miejscu na liście operacji wybranych do finansowania, 
5. o ujęcie w wydatkach budżetu zadania inwestycyjnego pn. „ Przebudowa ul. Olszewskiego 
- dokumentacja projektowa" - rozdział 60016 § 6050 na kwotę 40.000,- zł. 
6. o zwiększenie wartości zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa budynku użyteczności 
publicznej (przy MOPS) na archiwum Urzędu Miejskiego .. " (rozdział 75023 § 6050) o kwotę 
80.000,- zł. (zwiększenie wartości zadania nastąpiło w wykazie przedsięwzięć WPF 
28.12.2018) oraz o kwotę 720.000,- zł. w związku z niewykonaniem części zadania na w/w 
kwotę w 2018 r. (wydatek ten wystąpi w momencie realizacji poszczególnych etapów 
zadania w 2019 r., 
7. o zwiększenie wartości zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ul. 1 Maja od 
ul. Kościuszki do ul. Zawiszy Czarnego" (rozdział 60016 § 6050) o kwotę 630.000,- zł. 
(zwiększenie wartości zadania nastąpiło w wykazie przedsięwzięć WPF 28.12.2018), 
8. o zwiększenie wydatków o 53.000,- zł. w rozdziale 85121 § 4300, związanych 
z utrzymaniem punktu medycznego oraz inne wydatki w zakresie ochrony zdrowia. Wzrost 
wydatków wynika z wyższych niż zakładano kosztów, w związku z rozstrzygnięciem 
konkursu na świadczenie w/w usług, 
9. o wycofanie z realizacji zadania pn. „Ścieżki rowerowe R-1 O" - rozdział 63095 § 6050 na 
kwotę 352.000,- zł. 
1 O. o ograniczenie wartości realizacji zadania pn. „Zagospodarowanie turystyczne parku 
leśnego przy ul. W. Polskiego .. " - rozdział 92105 § 6050 o kwotę 600.000,- zł. (rezygnacja 
z przebudowy mostku na Czarnym Stawku). 
9. o dokonanie niezbędnych korekt w uchwale budżetowej na 2019 r., w związku 

z dokonanymi zmianami. 
Pozostałe prognozowane dochody i wydatki w podziale na działy, rozdziały i paragrafy 
Komisja opiniuje pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej pani Teresa Trojanowicz poinformowała, iż Komisja 
opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Łeby na rok 
2019. 
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Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska 
poinformowała, iż Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Łeby na rok 2019 . 

..,.. odczytanie autopoprawki Burmistrza Miasta Łeby do opinii Komisji Gospodarki i Budżetu 
i wniosków pozostałych Komisji. 

Zgodnie z §  5 pkt 5 uchwały z dnia 10.11.2010 r. w sprawie procedury uchwalania budżetu 
miasta Łeby oraz po zapoznaniu się ze zbiorczą opinią Komisji Gospodarki i Budżetu 
i wnioskami pozostałych Komisji, Burmistrz Miasta Łeby Pan Andrzej Strzechmiński 
przedłożył Radzie wnioski do projektu uchwały budżetowej w formie autopoprawki, 
w brzmieniu: 
„l.Burmistrz Miasta Łeby podziela stanowisko oraz przyjmuje wnioskowane przez Komisję 
Gospodarki i Budżetu zmiany (w formie autopoprawki) , zgodnie z przedstawioną w opinii 
szczegółowością. 
Po uwzględnieniu zmian budżet Gminy Miejskiej Łeba na rok 2019 r. przedstawia się 
następująco: 
a/ Dochody budżetu miasta: 
w tym, dochody bieżące: 

dochody majątkowe: 
b/Wydatki budżetu miasta: 
w tym, wydatki bieżące: 

wydatki majątkowe: 

33.111.097,00 zł. 
23.141.991,00 zł. 

9.969.106,00 zł. 
34.688. 783,00 zł. 
21.855.459,00 zł. 
12.833.324,00 zł. 

Deficyt budżetu miasta zamyka się w łącznej wysokości: 1.577.686,- zł., który zostanie 
pokryty przychodami pochodzącymi z wolnych środków." . . .  
Treść ww. autopoprawki stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu . 

.... dyskusja. 

Radni nie zgłosili głosów w dyskusji . 

.... głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodnicząca Rady Pani Magdalena Wójcicka stwierdziła, że w wyniku postępowania 

jakie przewiduje procedura uchwalania budżetu i jaka została przeprowadzona, uchwała 
w sprawie uchwalenia budżetu miasta Łeby na rok 2019 została uzupełniona o wnioski 
Komisji Rady Miejskiej, które zostały przyjęte i uznane przez Burmistrza Miasta Łeby za 
uzgodnione i wniesione w formie autopoprawki. W wyniku uwzględnionych zmian 
dochody budżetu wynoszą 33.111.097,00 zł., natomiast wydatki 34.688.783,00 zł. 

W takim brzemieniu Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia budżetu miasta Łeby na rok 2019 wraz z autopoprawką Burmistrza 
Miasta Łeby. 

Radni uchwałę IV /28/2019 w/w sprawie przyjęli przy 13 głosach „za", O głosach przeciw 

i 1 głosie wstrzymującym się. 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 8 do 

niniejszego protokołu. 
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Ad.pkt.8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Miejskiej Łeba na lata 2019-2029: 

..,.. odczytanie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Jan Kużownik odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Łeba na lata 2019-2029 . 

..,.. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Jan Kużownik odczytał uchwałę Nr 168/g120/F/I/18 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 26 listopada 2018r. 
w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miejskiej Łeba na lata 2019-2029, stwierdzając, iż na podstawie odnośnych przepisów Skład 
Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały w sprawie Gminy Miejskiej Łeba o Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019 -
2029. 
Treść ww. uchwały stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu . 

..,.przedstawienie zbiorczej opinii Komisji Gospodarki i Budżetu i wniosków pozostałych 
Komisji. 

Przewodnicząca Rady pani Magdalena Wójcicka poprosiła Przewodniczącego Komisji 
Gospodarki i Budżetu o odczytanie zbiorczej opinii Komisji do projektu uchwały oraz 
Przewodniczących pozostałych Komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Pan Emil Dettlaff odczytał zbiorczą opinię 
Komisji Rady informując, iż Komisja wnioskuje o dokonanie niezbędnych korekt w uchwale, 
w związku z dokonanymi zmianami w uchwale budżetowej na 2019 r. oraz o korektę 
przedsięwzięcia pn. „Ścieżki rowerowe R-1 O" poprzez określenie nakładów zadania na 
wartość 1.050.102,- z terminem realizacji przedsięwzięcia do 2022 r. Nakłady 
w poszczególnych latach powinny otrzymać wartości: 
2020 r. - 120.206,- zł. 
2021 r. - 525.569,- zł. 
2022 r. - 337.327,- zł. 
W/w kwoty stanowią wartość wkładu własnego w realizacji projektu budowy ścieżek 
rowerowych w ramach projektu dofinansowanego ze środków europejskich RPO pn. 
„Pomorskie trasy rowerowe o znaczeniu międzynarodowym (R-1 O)". 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej pani Teresa Trojanowicz poinformowała, iż Komisja 
opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Miejskiej Łeba na lata 2019-2029. 

Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska 
poinformowała, iż Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Łeba na lata 2019-2029. 
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.,.. odczytanie autopoprawki Burmistrza Miasta Łeby do opinii Komisji Gospodarki i Budżetu 
i wniosków pozostałych Komisji . 

Burmistrz Miasta Łeby Pan Andrzej Strzechmiński przedłożył Radzie uwzględnione wnioski 
w formie autopoprawki w brzmieniu: 
„Po zapoznaniu się ze zbiorczą opinią Komisji Gospodarki i Budżetu oraz wnioskami 
pozostałych komisji w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej niniejszym 
podziela się stanowisko oraz przyjmuje wnioski Komisji Gospodarki i Budżetu." 
Treść ww. autopoprawki stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu . 

.,..dyskusja. 

Radni nie zgłosili głosów w dyskusji . 

.,.. głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodnicząca Rady Pani Magdalena Wójcicka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Łeba na lata 2019-
2029 wraz z autopoprawką Burmistrza Miasta Łeby. 

Radni uchwałę Nr IV /29/201 9  w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Miejskiej Łeba na lata 201 9-2029 przyjęli przy 14  głosach „za", O głosach przeciw i O głosach 
wstrzymujących się. 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 11 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 
rok 2019. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff. 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2019. 

Radni uchwałę Nr IV/30/201 9  ww. sprawie przyjęli przy 14 głosach „za", O głosach 

„przeciw" i O głosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 12 do 
niniejszego protokołu. 
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Ad.pkt.10 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Turystyki 
i Ochrony Środowiska na rok 2019. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej pani Teresa Trojanowicz. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska na rok 2019. 

Radni uchwałę Nr IV/31/2019 ww. sprawie przyjęli przy 14 głosach „za'', O głosach 
„przeciw" i O głosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 13 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarki 
i Budżetu na rok 2019. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska. 
- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej pani Teresa Trojanowicz. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji  Gospodarki i Budżetu na rok 2019. 

Radni uchwałę Nr IV/32/2019 ww. sprawie przyjęli przy 14 głosach „za", O głosach 
„przeciw" i O głosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 14 do 
niniejszego protokołu. 
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Ad.pkt.12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji na rok 2019. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska, 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej pani Teresa Trojanowicz. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na rok 2019. 

Radni uchwałę Nr IV /33/2019 ww. sprawie przyjęli przy 14 głosach „za", O głosach 
„przeciw" i O głosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 15 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 
nieruchomości gruntowej- działki numer 71215, położonej w Łebie, obręb 1. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska, 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej pani Teresa Trojanowicz. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości gruntowej - działki 
numer 712/5, położonej w Łebie, obręb 1. 

Radni uchwałę Nr IV/34/2019 ww. sprawie przyjęli przy 1 4  głosach „za", O głosach 
„przeciw" i O głosach „wstrzymujących się". 
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Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 15 A 

do niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Miejską 
Łeba prawa własności nieruchomości stanowiącej działkę nr 2511, położonej w Łebie, obręb 
1. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska, 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej pani Teresa Trojanowicz. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Miejską Łeba prawa własności 
nieruchomości stanowiącej działkę nr 25/1, położonej w Łebie, obręb 1. 

Radni uchwałę Nr IV /35/2019 ww. sprawie przyjęli przy 14 głosach „za'', O głosach 
„przeciw" i O głosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 16 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt. IS 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu 
kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Łebie. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie opinii Komisji do przedmiotowego projektu 
uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Przewodnicząca Komisji Turystyki i Ochrony Środowiska pani Beata Smorawska, 
- Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu pan Emil Dettlaff, 
- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej pani Teresa Trojanowicz. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Magdalena Wójcicka zgłosiła wniosek aby § 9 uchwały 
w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla 
radnych Rady Miejskiej w Łebie otrzymał brzmienie: „Uchwała wchodzi w życie z dniem O 1 
lutego 2019 r." i poddała go pod głosowanie. 

11 



Radni ww. wniosek przyjęli przy 1 4  głosach „za", O głosach „przeciw" i O głosach 
wstrzymujących się. 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższym wnioskiem stanowi załącznik 
Nr 17 do niniejszego protokołu. 

Radni i Burmistrza Miasta nie zgłosili innych wniosków i uwag do projektu ww. uchwały. 

W związku z brakiem uwag, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 
dla radnych Rady Miejskiej w Łebie, uwzględniający przyjętą zmianę. 

Radni uchwałę Nr IV /36/2019 ww. sprawie przyjęli przy 1 O głosach „za", 2 głosach 
„przeciw" i 2 głosach „wstrzymujących się". 
Protokół głosowania imiennego radnych nad powyższą uchwałą stanowi załącznik Nr 18 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.16 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady i informacja z prac Burmistrza za 
okres od dnia 06.1 2.201 8  r. r. do dnia 28.12.20 1 8  r. stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego 
protokołu. 

Radni nic wnieśli uwag do ww. sprawozdania. 

Ad.pkt.1 7 

Wnioski i oświadczenia radnych - nie zgłoszono 

Ad.pkt.18 

Przewodnicząca Rady Magdalena Wójcicka poinformowała, że w formie elektronicznej 
przesłana została radnym następująca korespondencja, która wpłynęła do biura Rady i tak: 

1 - Pismo Państwa Aliny i Andrzeja Czarnota, skierowana do Burmistrza Miasta Łeby, do 
wiadomości Rady Miejskiej w Łebie z prośbą o zamianę działki nr 811, będącej ich 
własnością na działkę o przeznaczeniu np. mieszkalno - usługową. 

Treść ww. pisma stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu. 

2 - Pismo Pomorskiej Grupy Konsultingowej S.A., skierowane do Burmistrza Miasta Łeby 
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dotyczące ustawy z dnia 28.12.2018 r. o zmianie ustawy o podatku akcyzowym oraz 
niektórych innych ustaw. 

Treść ww. pisma stanowi załącznik Nr 2 1  do niniejszego protokołu. 

3 - Pismo Pomorskiej Izby Rolniczej, skierowane do Burmistrza Miasta Łeby w sprawie 
odstrzału dzików, do wiadomości i ewentualnego wykorzystania. 

Treść ww. pisma stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu. 

4 - Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 
samorządu terytorialnego. 

Treść ww. sprawozdania stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu. 

5 - Pismo Spółki Wodnej „Łeba", skierowane do Burmistrza Miasta Łeby dot. sieci 
wodociągowej na ul. św. Mikołaja. 

Treść ww. pisma stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu. 

6 - Odpowiedź Burmistrza Miasta Łeby, skierowana do Przewodniczącej Rady Miejskiej 
w Łebie na wniosek radnego Krzysztofa Szumały. 

Treść ww. odpowiedzi stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu. 

7 - Zaproszenie Dyrektora Szkoły Podstawowej w Łebie, skierowane do radnych 
i Przewodniczącej Rady Miejskiej w Łebie na coroczne spotkanie poświęcone podsumowaniu 
pracy za I semestr roku szkolnego 2018/2019 oraz omówieniu spraw bieżących związanych 
z organizacją szkoły. 

Treść ww. zaproszenia stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad, Przewodnicząca 
Rady podziękowała obecnym za przybycie - na tym obrady IV sesji Rady Miejskiej w Łebie 
uznała za zamknięte. 

Godzina zakończeni a: 1O:51 
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